
PROTOKOLL FRÅN ÅRSMÖTE I SVÄRTINGE 

ÖSTRA VÄGFÖRENING 20200317. 
 

 

1. Årsmötet förklarades öppnat. 

 

2. Dagordningen godkändes. 

 

3. Ulf Nyström valdes till ordförande för mötet. 

 

4. Bengt Jemsö valdes till sekreterare för mötet. 

 

5.  Anne Weman och Jenny Stenberg valdes att justera protokollet. 

 

6. Mötet godkände årsmötets behöriga utlysning. 

 

7.  Föreningens verksamhetsberättelse föredrogs. Årsmötet godkände 

verksamhetsberättelsen som lades till protokollet. 

 

8. Kassarapport.  Föreningens kassör gick igenom balansrapport och resultatrapport 

för 2019. Årsmötet godkände kassarapporten som lades till protokollet. 

 

9. Kassören gick igenom förslag till budget för 2020. 

 

10. Revisionsberättelsen.  Revisionsberättelsen lästes upp av ordföranden varefter 

den godkändes och lades till protokollet. 

 

11. Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet. 

 

12. Årsmötet föreslog oförändrat styrelsearvode. Årsmötet beslutade om detta. 

 

13. Debiteringslängd för 2020, inklusive kostnad för andelstal och med sista 

betalningsdag 20200416 avseende perioden 20200101 – 20201231,  godkändes. 

 

14. Årsmötet beslutade om att höja årsavgiften med en krona/andel vilket för en 

vanlig fastighet (villa) betyder en ökning till 800 kronor/år.   

 

15. Val. 

- Ulf Nyström valdes till ordförande för en tid av två år. 

- Ann-Charlotte Andersson valdes till ordinarie styrelseledamot för en tid 

av två år. 

- Mikael Forsman valdes till ordinarie styrelseledamot för en tid av två år. 

- Carina Kroon valdes till styrelsesuppleant för en tid av ett år. 

- Marie Göransson valdes till styrelsesuppleant för en tid av ett år. 



- Peter Lindqvist  valdes till revisor för en tid av ett år. 

- Robert Larsson valdes till revisor för en tid av ett år. 

- Stefan Karlsson valdes till revisorsuppleant för en tid av ett år. 

- Valberedning. Till valberedning för en tid av ett år valdes Ingrid Tilly 

(sammankallande) och Camilla Sjöholm.  

 

16.  Övriga frågor. 

- Fartguppet vi korsningen Kraftvägen Plantvägen. Ska det höjas? Inte för 

närvarande. Målningen fungerar fartdämpande. 

- Stugvägen. Problem med bilar som parkerar på den del av trottoaren som 

begränsas av en heldragen vit linje. Vi målar ”gågubbar” för att förtydliga 

att det är en trottoar avsedd för gående och därmed förbjudet att 

parkera där. 

- Träbroar över Gåsbäcken längs Bonäsvägen. Dessa är inte något som 

vägföreningen ansvarar för. 

- Kort information om läget angående kommunens planer angående 

vägbidrag och belysning inom kommunens vägföreningar. Frågan lever 

fortfarande men kommunen har insett att de inte gjort någon 

konsekvensanalys. Fortsättning följer. 

- Vägföreningen kommer att placera en ”sandlåda” vid Bonäsbacken för 

halkbekämpning när så behövs. 

 

 

17.   Ordförande förklarade mötet avslutat. 

 

 

_________________                     ____________________ 

Ulf Nyström                       Bengt Jemsö 

 

 

 

_________________                      ____________________ 

Anne Weman                      Jenny Stenberg 

     
 

 

 


